
  
Strona 1 

 
  

 

 

Protokół Nr XII/15 

z XII posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 28 października 2015 roku 

 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 905 do godziny 1021 w sali dolnej Gminnego Ośrodka Kultury 

w Wydminach. Posiedzenie XII Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

1. Grażyna Plato 

2. Renata Bakun 

3. Grzegorz Beczek 

4. Elżbieta Januszkiewicz 

5. Tadeusz  Łukaszczuk 

6. Franciszek Majcher 

7. Roman Paluch 

8. Waldemar Samborski 

9. Justyna Samsel 

10. Adam Szpak 

11. Ryszard Żygieło 

12. Marek Naruszewicz 

13. Leszek Pałdyna 

14. Jarosław Skowron 

15. Wiesław Dereziński – usprawiedliwiona nieobecność 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

1. Radosław Król – Wójt Gminy Wydminy 

2. Maria Dolecka- Zastępca Wójta Gminy Wydminy 

3. Alina Romanowicz- Sekretarz Gminy Wydminy 

4. Krystyna Truchan - Skarbnik Gminy Wydminy 

5. Elżbieta Sosnowska – Dyrektor Biura Obsługi Szkół 

6. Emilia Chojnowska –  Obsługa Biura Rady 

7. Artur Grygiencza- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

8. Ewa Kulpińska – Mejor – Dyrektor GOK 

9. Rafał Osinka – Prezes Przedsiębiorstwa Usług i Zieleni 

10. Ewa Dąbrowska – Główna Księgowa PUKiZ sp. z o.o. 

11. Marta Wojsa – Radca Prawny 

12. Martyna Choroszewska – Kierownik Referatu Komunalnego Urzędu Gminy Wydminy 
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13. Małgorzata Zabawska – Podinspektor UG Wydminy 

14. Antoni Fit – Izba Rolnicza Powiatowej Rady w Giżycku 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

1. Adam Szpak – sołtys wsi Gawliki Małe 

2. Anna Piątkowska – sołtys wsi Malinka 

3. Dariusz Sawoń – sołtys wsi Wężówka 

4. Ewa Rynkowska – sołtys wsi Berkowo 

5. Mariusz Puchalski – sołtys wsi Siemionki 

6. Tadeusz Łukaszczuk – sołtys wsi Gajrowskie 

7. Leszek Pałdyna – sołtys wsi Wydminy 

8. Justyna Ordowska – sołtys wsi Mazuchówka 

9. Eugeniusz Sudnik – sołtys wsi Pietrasze 

10. Hubert Naszkiewicz – sołtys wsi Szczybały Orłowskie 

11. Ewa Kulpińska – Mejor – sołtys wsi Talki 

12. Wiera Kowalczuk – sołtys wsi Biała Giżycka 

13. Jolanta Herbich – sołtys wsi Orłowo 

14. Alina Rutkowska – sołtys wsi Pamry 

15. Elżbieta Pudłowska – sołtys wsi Siedliska 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady otworzyła obrady XII sesji Rady Gminy. Stwierdziła, że na 15 

radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radny 

Wiesław Dereziński usprawiedliwił swoją nieobecność na obradach. 

Następnie powitała Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, Zastępcę Wójta Marię Dolecką, 

Skarbnik Krystynę Truchan, Sekretarz Gminy Alinę Romanowicz, pracowników urzędu gminy, 

wszystkich sołtysów uczestniczących w obradach oraz wszystkie zebrane osoby na sali obrad. 

Przewodnicząca powołała Radnego Leszka Pałdynę na sekretarza obrad sesji Rady Gminy Wyminy. 
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Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Zwróciła się z zapytaniem, czy 

radni mają uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

Radny Marek Naruszewicz wniósł formalny wniosek, aby zdjąć z porządku obrad pkt. 3 Przyjęcie 

protokołu z XI sesji Rady Gminy. Argumentując, że projekt protokołu nie został rozesłany do Radnych, 

ani udostępniony na stronie internetowej urzędu. Przewodnicząca odrzuciła wniosek, informując, że 

projekt jest dostępny w wersji papierowej w pokoju Biura Obsługi Rady w urzędzie gminy, gdzie 

każdy zainteresowany może się z nim zapoznać. 

Kolejny wniosek formalny do porządku obrad wniosła Przewodnicząca Rady Gminy, zmieniający 

kolejność podejmowanych uchwał, aby pkt. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia z Powiatem Giżyckim dotyczącego udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na zakup sprzętu medycznego Szpitalowi w Giżycku był pkt. 6. Pozostałe uchwały 

zmieniają o jeden stopień swoją kolejność. Głosowanie nad wnioskiem: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Wniosek został przyjęty. 

Wójt Gminy Radosław Król zgłosił wniosek zdjęcia z porządku obrad pkt. 12 Podjęcie uchwały 

w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2016 rok. Wójt jako wnioskodawca 

może zdjąć z przebiegu obrad uchwałę, w związku z tym uchwała nie zostanie brana pod uwagę, i pkt. 

13 staje się pkt. 12 i dalej. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządku obrad po zmianach i poprawkach. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

Porządek obrad został zmieniony (porządek obrad, po poprawkach, stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu). 
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Ad.3 

Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Wydminy. 

Po upewnieniu się, że każdy z Radnych zapoznał się z protokołem z XII sesji Rady Gminy Wydminy 

z dnia 16 września 2015 roku i nie ma uwag, poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu: 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 10 

PRZECIW: 3 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Protokół z XI Sesji Rady Gminy Wydminy został przyjęty większością głosów.  

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu). 

Brak pytań. 

 

Ad. 5  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Giżyckiego. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Jednogłośnie uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

 

Głosowanie: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała jednogłośnie została podjęta. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Giżyckim 

dotyczącego udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na zakup sprzętu medycznego 

Szpitalowi w Giżycku. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Jednogłośnie uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

 

Brak uwag oraz pytań. 

Głosowanie:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała jednogłośnie została podjęta. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wydminy na lata 2015 – 2027. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Większością głosów uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

 

Brak uwag. 

Głosowanie nad uchwałą, po wprowadzonych autopoprawkach na Komisji Wspólnej:  

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została prawomocnie uchwalona. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wydminy na 2015 rok. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Większością głosów uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

 

Brak uwag. 

Głosowanie nad uchwałą, po wprowadzonych autopoprawkach na Komisji Wspólnej:  

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została prawomocnie uchwalona. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Wydminy” oraz nadania jej statutu. 

Radny Adam Szpak poprosił o opinie kierowników czy zgadzają się na utworzenie nowej jednostki 

organizacyjnej. 

Skarbnik Gminy Krystyna Truchan, stwierdziła, że tak, bo to usprawni pracę wydziału finansów. 

Wójt Gminy Radosław Król uważa, że zmiany są potrzebne, a ze względu na likwidację Biura Obsługi 

Szkół, nowa jednostka jest potrzebna. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Większością głosów uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Uchwała została prawomocnie uchwalona. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z kompleksu sportowego „Moje 

Boisko – ORLIK 2012” w Gawlikach Wielkich. 

Brak uwag. 

Przed głosowaniem nad uchwałą, zostały złożone podziękowania Pani Małgorzacie Zabawskiej, za 

poświęcenie prywatnego czasu na sprawdzenie sprzętu, który został przysłany na Orlik w Gawlikach 

Wielkich i który był w złym stanie technicznym. Dzięki temu, sprzęt był odesłany bez zbędnej zwłoki. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Jednogłośnie uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

 

Głosowanie:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała jednogłośnie została podjęta. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z kompleksu sportowego „Moje 

Boisko – ORLIK 2012” w Wydminach. 

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Jednogłośnie uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 14 

PRZECIWKO: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała jednogłośnie została podjęta. 
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Ad. 12 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Marek Naruszewicz 

1. Jakie skutki finansowe dla budżetu gminy Wydminy  przyniesie wniosek o dotację do 

przedszkoli niepublicznych? 

2. Kiedy będzie naprawiona droga do Franciszkowa? 

3. Kiedy będą uporządkowane pobocza przy drodze do Okrągłego oraz na Pamry? 

4. Jaka jest jakoś wody w Wydminach? 

5. Czy wiadomo coś na temat oczyszczalni ścieków w msc. Pamry i Berkowo? 

Radny Adam Szpak 

1. Czy są zabezpieczone środki na odśnieżanie dróg? 

2. Czy jest ogłoszony przetarg na zimowe utrzymanie dróg? 

3. Czy lampy solarne, w planowanych sołectwach, zostały wykonane, postawione? 

4. Pytanie dot. późnego przesłania pism do sołtysów. 

 

 

Ad. 13 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

1. Odp. Z-ca Wójta Maria Dolecka: Wpłynął wniosek z niepublicznego przedszkola 

„Słoneczna Kraina” i zdeklarowanych jest 100 dzieci. Z punktu przedszkolnego 25 dzieci. 

Łącznie 125 dzieci, i jeszcze nie wiadomo jakie będą stawki do dotacji. 

3. Odp. Wójt Radosław Król: Droga publiczna ma swoje prawa i obowiązki, aby była drogą 

przejezdną. Są także obowiązki rolników, których pola sąsiadują bezpośrednio z tymi 

drogami. Rolnicy mogliby zadbać o rowy melioracyjne czy wycinkę zakrzaczenia. 

W poprzednim roku zostało wszystko wycięte, teraz efekt zarastania jest zdwojony. Jest 

zgoda dla sołectw, aby w swoich ramach sami wycinali chwasty i krzaki na poboczach 

dróg. My jako gmina, na dzień dzisiejszy, nie mamy pozwolenia od Powiatu na wycinkę 

tych krzaków. Jest okres ochronny ptaków i sami sobie nie możemy udzielać pozwolenia 

na wycinkę. Wyślemy sołtysom korespondencję z prośbą o samodzielne uporządkowanie 

poboczy przy drogach. 

4. Odp. Prezes PUKiZ sp. z o.o. Rafał Osinka: Badania wykazały mikrobiologiczne 

zanieczyszczenie wody. Do 15 listopada będą trwały prace polegające na płukaniu sieci 

wodociągowej. Bakterie, które wykryto nie stanowią zagrożenia dla zdrowia i życia 

człowieka. 
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5. Odp. Wójt Radosław Król: Będą jutro (29.10.2015) rozmawiać z Panią Marszałek 

Jaskulską i dopytywać się czy są już dotacje i ogłoszone konkursy dot. budowy 

oczyszczalni ścieków. 

2. Odp. Wójt Radosław Król: Nie ma jeszcze ogłoszonego przetargu na zimowe 

utrzymanie dróg, gdyż nie spieszymy się patrząc na poprzedni rok. Kwota przeznaczona 

na odśnieżanie jest mniejsza niż 30 tys. euro, przez co nie ogłaszamy przetargu, zostanie 

ogłoszony przetarg z wolnej ręki. 

3. Odp. Wójt Gminy Radosław Król: Dzisiaj lub jutro zostanie podpisana umowa 

z Wykonawcą, który wygrał przetarg. Wszystko jest pozgłaszane, miejsca na lampy 

wyznaczone, wszystkie mamy już zgody i pozwolenia. To jest kwestia zamontowania. 

4. Odp. Wójt Gminy Radosław Król: Nie odwlekamy przesyłania pism do sołtysów, 

wszystko jest odnotowywane w dzienniku korespondencji. Te pismo pewnie szło po całej 

Polsce, a województwo warmińsko-Mazurskie było na końcu. Sprawdzić to można 

w sekretariacie w Urzędzie Gminy. 

 

Ad. 14 

Wolne wnioski i informacje. 

- Przewodnicząca przedstawiła pismo sołtysa wsi Dudka, z prośbą o interwencję w sprawie 

zniszczenia altanki wiejskiej. Wójt Gminy zobowiązał się, do załatwienia sprawy. Sprawa jest w toku.  

- Informacja dotycząca planowanej kontroli komisji rewizyjnej. Kontrola dot. Wykorzystania funduszy 

sołeckich w 2014 roku. Protokół z przeprowadzonej kontroli jest do wglądu w Biurze Obsługi Rady. 

- Rozdanie Radnym informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wydminy w roku 

szkolnym 2014/2015 ( Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

- Wypowiedź Antoniego Fita dot. protokołów w sprawie wniosków o oszacowanie szkód 

spowodowanych suszą. Zwrócenie także uwagi na szkody łowieckie. Koła łowieckie nie biorą 

odpowiedzialności i nie prowadzą żadnych działań, aby poprawić sytuację rolników, którym dzikie 

zwierzęta zniszczyły uprawy. Wójt wyraża chęć pomocy w sprawach mediacji między rolnikami 

a kołami łowieckimi. 

- Przedstawienie opinii komisji budżetowo-gospodarczej o sprawozdaniu wykonania budżetu z I- 

półrocza 2015 roku (opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

- Zapytanie Radnego Waldemara Samborskiego o wywóz śmieci w czasie Świąt Wszystkich Świętych. 

Prezes PUKiZ poinformował, że śmieci będą wyważone w sobotę, i dopiero w poniedziałek. Nie ma 

możliwości wywozu śmieci w niedziele spod cmentarzy komunalnych. 

- Radna Elżbieta Januszkiewicz wyraziła swoje niezadowolenie z powodu braku projektów protokołów 

w formie elektronicznej, przez co utrudniony jest wgląd do protokołu. W związku z tym informacja, 
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o dostępnym projekcie protokołu z sesji, w wersji papierowej w Biurze Obsługi Rady, będzie 

przesyłana w formie SMS lub telefonicznie do wszystkich Radnych. 

 

Ad. 15 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato podziękowała zebranym Radnym oraz gościom za udział 

w obradach sesji i zamknęła obrady o godz. 1121. 

 

 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

 

             Grażyna Plato 

 

 

 

Protokołował: 

Referent Emilia Chojnowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


